



	English
Name	Mr. Victor Yim
Position	Head of FinTech
Company Name	Cyberport
Short Bio	<p>Victor Yim is the head of fintech of Hong Kong Cyberport management company limited, Cyberport is an innovative digital community with over 1,650 start-ups and technology companies. It is managed by Hong Kong Cyberport Management Company Limited, which is wholly owned by the Hong Kong SAR Government. Cyberport is committed to nurturing a vibrant tech ecosystem by cultivating talent, promoting entrepreneurship among youth, supporting start-ups on their growth journey, fostering industry development by promoting collaboration with local and international partners and integrating new and traditional economies by accelerating digital adoption in the public and private sectors.</p> <p>Victor is head of Fintech at Cyberport supporting 450+ fintech companies in HK. Before joining Cyberport, Victor created the eKYC (electronic know your customer) solutions for TransUnion which are still being used by majority of the retail banks and SVF in HK including HSBC, Payme and Hang Seng bank.</p> <p>Victor graduated from the University of Hong Kong with first class honour of degree in computer engineering and he is a PhD candidate (Computer Science) at the University of Hong Kong, focuses on Natural Language Processing applications on Regtech and Sustainable Fintech.</p>

	<p>Victor has over 20 years of experience in the international tech industry and he has held senior positions with different multinational corporations, including TransUnion, Experian, Nice Actimize, SAS Institute and IBM. He has helped these companies to penetrate the ASEAN and China market focusing on Regtech and Financial Crime Risk Solutions.</p>
	<p>嚴滌宇為香港數碼港管理有限公司的金融科技總監，數碼港為一個創新數碼社群，匯聚超過 1,650 間初創企業和科技公司，由香港特別行政區政府全資擁有的香港數碼港管理有限公司管理。數碼港致力培訓科技人才、鼓勵年輕人創業、扶植初創企業，創造蓬勃的創科生態圈；透過與本地及國際策略夥伴合作，促進科技產業發展。</p> <p>嚴滌宇是數碼港的金融科技總監，為 450 多家金融科技公司提供支持。在加入數碼港之前，嚴滌宇為 TransUnion 創建了電子化認識你的客戶 (eKYC - electronic know your customer) 解決方案，目前仍被香港的大多數零售銀行和 SVF 使用，包括匯豐銀行、Payme 和恆生銀行。</p> <p>嚴滌宇畢業於香港大學，獲得一級榮譽計算機工程系學士，現時在香港大學攻讀計算機科學系博士，論文題材針對自然語言學習在合規科技的應用，希望將來能夠令自然語言學習更加融入金融科技。</p> <p>嚴滌宇在科技領域有超過 20 年經驗，曾在不同國際科技公司任職，包括 Transunion, Experian, nice actimize, SAS institute, IBM，以上國際科技公司主要業務為大數據。</p>